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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1597
	Course Number
	1597

	授課教師
	劉錫權
	instructor
	LIU,HSI CHUAN

	中文課名
	基礎攝影
	Course Name
	Basic Photography

	開課單位
	視覺傳達設計系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1、能熟練黑白攝影的技巧和觀念，除暗房技法外，特別強調分區曝光之概。

2、基礎商業攝影之概念與實作


	Objectives
	1. Teaching objectives:To practice black and white photographical skills and 

      concepts.In addition to darkroom technical,the zoom-system concept is emphasized.

2. To learn the basic concept and skill of commercial photography.



	教材
	課堂講客、暗房實習與棚內攝影實作
	Teaching Materials
	Lecturing, darkroom workshop and studio photography.

	成績評量方式
	平時成績：40％  期中、期末各佔30％(以作業評定成績)。
	Grading
	Workshop production: 40% 

Mid-term exam 30% 

Final exam 30%

	教師網頁
	 

	教學內容
	 本課程之教學目標為：基本之曝光技巧、光影構成之掌控，以及暗房之成像技巧。另外對於攝影之精神本質的個人觀感之建立，亦是重點之一。教學內容有：

基礎攝影

Photomontage 製作

基礎商業攝影（人像、物件、燈光）

暗房技法

專題製作，等等。

其中除基本攝影理論與技術性原理之教授外，對攝影實務之掌控與創意性、元素性思考之養成為本課程之教學方法。


	Syllabus
	The task of this course is the learning of knowledge followed: basic exposure skill, the light & shadow control and the darkroom techniques. The concept of what the essence of photography is needs to be built through the course developing. The core lecturings in this course: basic photography, the production of photomontage, basic commercial photography, darkroom techniques, project production. Techniques demonstration is necessary part of this course, but the creative thinking is also important.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

